
Zápis z výroční schůze Základní organizace Českého zahrádkářského svazu Větruše 

konané dne 29. července 2017 od 14.00 hodin. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Přítomní členové: viz presenční listina, přítomno 18 členů z 39 = 46,1% 

Pozvánka na schůzi vyvěšena na úřední desce dne 14. 7. 2017 

Program schůze: 
1. zahájení a schválení programu 
2. zpráva předsedy ZO  p. Behenský 
3. zpráva o hospodaření ZO v roce 2016 - p. Peřina 
4. zpráva revizní komise komise za rok 2016 – p. Malá, Popelka 
5. zpráva o brigádnické činnosti v roce 2016 a do konání schůze p.Popelka 
6. diskuse 
7. vyhlášení usnesení 
8. závěr a ukončení členské schůze 

1. předseda ZO navrhl schválení programu členské schůze. Nikdo návrh programu 
nedoplnil ani nebyl proti. 

 Přítomno hlasování bylo celkem 18 členů - hlasování: pro 18; proti 0; zdržel se 0 
Uctěna památka zesnulé dlouholeté členky Boženy Greifové minutou ticha. 

2. Zpráva předsedy ZO  
a) jednání na Magistrátu města ohledně přístupové cesty 
b) zakoupení studené směsi na opravu největších děr příjezdové cesty, zakoupeno 10 ks 

pytlů směsi v ceně 500,- Kč, opravu provedl v měsíci březnu p.Peřina 
c) zakoupení 20 tun frézované drtě na opravu příjezdové cesty za cenu 1 000,- Kč. Na 

opravu cesty byla provedena brigáda. Oprava provedena pouze do poslední zatáčky, 
další část bude provedena za spolupráce zahrádkářů mimo osadu, kteří cestu 
využívají. 

d) dle novelizace zákona o účetnictví je každá organizace zapsaná ve spolkovém rejstříku 
povinna vést účetnictví. Na naši organizace se vztahuje pouze daňová evidence tj. 
jednoduché účetnictví, podrobněji viz zpráva revizní komise, která je přílohou zápisu. 
Organizace zakoupila od ČZS program na vedení účetnictví v hodnotě 500,- Kč. 
Vedením účetnictví je pověřen p. Peřina. 

e) zpráva z jednání na odboru životního prostředí magistrátu města Ústí nad Labem. 
Přečten celý zápis, zápis bude vyvěšen na vývěsce organizace. Vzniká nová povinnost 
zakoupení 1 ks odpadového pytle na odpadky. Organizace každý rok na jaře provádí 
svépomocí úklid cesty a přilehlého lesa v okolí osady. Opětovně v diskusi zaznělo, že 
nepořádek v okolí osady nedělají zahrádkáři. Je možnost objednání kompostéru 
prostřednictvím odboru životního prostředí. 

3. Zpráva o hospodaření organizace za rok 2016 – přednesl p.Peřina. Členská schůze 
zprávu schvaluje. Přítomno hlasování bylo celkem 18 členů - hlasování: pro 18; proti 
0; zdržel se 0 

4. Zpráva kontrolní a revizní komise – přednesl předseda komise p.Popelka. Zpráva je 

součástí zápisu. Členská schůze zprávu schvaluje. Přítomno hlasování bylo celkem 18 

členů - hlasování: pro 18; proti 0; zdržel se 0 



5. Zpráva o stavu brigádnické povinnosti – přednesl p.Popelka. Členská schůze zavazuje 

výbor ZO u členů, kteří do konce roku 2017 nesplní svou brigádnickou povinnost 

odpracovat 10 brigádnických hodin automaticky bez výzvy navýšit platbu za 

pronájem pozemku o 400,-Kč. na rok 2018. Členská schůze zprávu schvaluje. 

Přítomno hlasování bylo celkem 18 členů - hlasování: pro 18; proti 0; zdržel se 0 

6. Voda kiosek. Dosavadní systém výběru 100,- Kč na chatu za vodu nadále zachovat. 
Zálohy stačí pokrýt náklady. Uzavření vody – listopad, zapsání stavu vodoměru a 
odmontovat hadice a vypustit systém. 

7. Noví členové  
a) odkoupení chaty po Jiřím Greifovi  květen 2017 p.Bucková – dosud není 

uzavřena smlouva o pronájmu pozemku, čeká se na zápis do katastru 
nemovitostí. 

b) odkoupení chaty po Jaroslavu Greifovi červenec 2017 p. Polidová Lenky – 
dosud není uzavřena smlouva o pronájmu, čeká se na zápis do katastru 

8. Diskuse: 
a) p.Průša – upozornil na nevhodný komín u chaty p.Šporerové 
b) p.Popelka – jedle na pozemku p.Blažkové 
c) p.Kerl – náletové dřeviny u studny a likvidace plevelů a slimáků 

Výbor projedná s jednotlivými majiteli a bude informovat o stavu řešení. 

9. Usnesení: 
a) pověřit výbor ZO k dalšímu jednání s majitelem pozemku Magistrátem města 

Ústí nad Labem ohledně likvidace chat neplatičů a pronajmutí dalším 

zájemcům 

b) výbor ZO prověří užívání pozemků ve společném vlastnictví jednotlivci 

organizace a vyměřit jim nájem za užívání 

c) vyzvat písemně členy, kteří pronajaté pozemky neupravují k nápravě, popř. 

ukončit jejich členství 

d) přiznat odměnu za vedení účetnictví v místě a čase obvyklém ve výši 1 000,- 

Kč za rok a za každý účetní případ v deníku 10,-Kč počínaje rokem 2016. 

Odměna bude vyplacena formou dohody o provedení práce vždy za schválené 

období 

e) ukončení členství ve výboru Jany Kunešové, již delší dobu se na osadě 

nezdržuje, odstěhovala se z osady, kde měla trvalé bydliště, nikoho z výboru 

neinformovala, nevíme, kde se zdržuje, života v osadě se neúčastňuje 

Přítomno hlasování bylo celkem 18 členů - hlasování: pro 18; proti 0; zdržel se 0 

10.  Schůze ukončena v 15.10 hod. 

zapsal: Vladimír Peřina      kontrola zápisu: Martin Popelka 

 

 


